
Verslao van de Hoofdbestuuf,sveroaderinq d.d. ?9-10-1 in het Klubhuis

Aanuezig ! Karel Dingelhoff Peter Kokke
Han Franken hJim Zegers
Frane van der heyden Piet van Staveren
Ton van Houdt

Afulezig met kennisgeving : Simon Kersten en Gerard Francissen.

1. 0paning.

2. rerslag van de Hoofdbestuursvergadering d.d. 79-08-20 goedgekeurd.

3. Post en mededelingen.
F. v.d. H. memoreertdat Dick Korstanje uit het bestuur van de sectie
Korfbal is gatreden.

4.' " Fiàancieel' verslag.
Het financieel verslag van het iïoofdbestuur Ís nog niet geheel geraed.
Ter tafel tigt een overzicht van de stand van zakenr gemaakt door Simon
Kersten.
Het voorlopig verslag van de sectie Korfbal geaft een vorlies te zien van
ca. 2?00 gulden. De begroting van de sectie geeft tot heden geen oplossing
te zj.en voor de sehulden. Simon Kersten zal gevraagd uorden hierovar mat
het Korfbalbestuur een bespreking te hebben.
De leden spreken zich uit dat de LEÍderslasten van Ton Theunissen rd.b.t.
de dagrecreatieuren voor de Sportstiehting 'rhritn dienen te u,orden gehouden.

5. AktiviteitencommÍssie.
De Grote Klubaktie verloopt nog niet geheel bevredigend.
Tot heden is voor ongeveer fI. 1600,- aan loten verkocht.
Konkurrentie van andere verenigingen; verkoop dient in de toekomst met an-
dere verenigingen gacoördineerd te u,orden.
Speciaal bij Gymnastiek is de voorbereidingstijd te kort geuleest, deze sectie
zal in haar vergadering van 3 okt. a.s. de restverkoop bespreken' lJ.Z. za!
hierover kontakt opnamen met Ria Kersten.
Varschillende secties brengen opnieuu, naar vorsn dat bij toekomstige aktias
esn verdeeLsleutal club/secties moet utorden vastgesteld.

6. Klubhuis.
H.F. memoreert da laatste vergadering van de clubhuiscommissÍe. Kernpunt
uit deze vergaderÍng bLeek het probleem van de sectie Korfbal t.8.v. de
beschikbare accommodatie op tlinkalsteeg. Oe commissie zal zich opnieutrr be-
radsn over de toekomstige accommodatiemogelijkheden voor Korfbal. Indien
Korfbal lr/inkelsteeg varlaat, dicnen er alternatieven te uorden aangedragen.
Eén aLternatief zou zijn ! sen tureeda honkbalveld , b.v. op Lindenholt. Hier
zou de SportstÍchting esrst een uitspraak over moeten doen, voordat hierover
verder gepraat uordt.
H.F. heeft op 16 okt. a.s. hierover een gesprek met de heer Fikkert.
Na deze bespreking aansluítwrd spoedig een vergadering te houden met Honk-
bal, Korfbal en Hoofdbestuur.

7. Rondvraag.
l!.2. - Is het zinvol om voor alle sectios een introductie-stencil te maken?

Omslag algemeen, binnenzijds aangepast aan elks sectLe'
A1le leden zijn hiervoor.
0mslagen (oranJe) Laten drukkenr blnnenzijde blanco.

- Jaarverslag sectie Gymnastiek zal 15 oktober soso gereed zijn.
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f'y''' Elshof corlege.i'rr\r Er blijken divErse uren uit te vallen i.v.m, schoolonderzoekEn
enz. Zijn hiervoor vervangendE uren verkrijgbaar?
H.F. zal dit op 16 oktober ?ose met de heer Fikkert bespreken'

K.D. Ste}t voor om t.b.v. diuarse toernooien Gn avenementen een univer-
seel clubvaantJe te laten maken voor allE sekties. Hiervoor priis-
opgava vragan en op da volgende vergadering beslissen.

Herinnert aan de aan alle oudlcden varzondsn bricf aan de sekties
korfbal, honkbal en volleybal m.b.t. alle aktiuÍteiten in de vere-
niginq; feiteliJk betekent dit LedenkErving.
Bijeenkomst oP 6 oktober a.s.

Sluiting om 22.30 uur.
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Piat van Stavsren
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